
 

FAU på Landvik skole  

(foreldrerådets arbeidsutvalg)  

 

Saksliste og referat for FAU-møte nr. 3 2018/19 
Møtedato: 27/11-2018 Møteleder: Møyfrid Aarsland 
Møtetid: Kl. 18.30 -20.00 Referent: Atle Sandberg 

Møtested: Personalrommet, Landvik skole Neste møte 8. januar 2019, kl 18.30-20.00 

Tilstede: Møyfrid Aarsland, Marie S. Haugen, Silje Dowerdock, Monica P. Jamvold, Ole Magne Torgrimsen, Kåre 
Jonny Thygesen, Tonje E. Kristiansen, Gunhild Espeset,  Atle F. Sandberg. 

Forfall: Therese Nilsen, Ragnhild Ness, Gunnar Edv. Nilsen, Kenneth Olsen, Silje Bjerkås, Gunhild Espeset 

Kopi til:  Gunhild Espeset, Hilde Igland, Espen Lindland  

 
 
Saksnr. / sak Beskrivelse Referat Oppfølgning 

Oppdatering fra 
Rektor 
 

Oppdateringer fra rektor om aktuelle 
saker  

- Erfaringer med bruk av iPad 

- Uteområdet. Skolens ønsker og 
arbeid med å involvere eleven i 
arbeidet med uteområdet 

- Kidsa koder?. 

 
Utgår. 
Overføres til neste møte med rektor tilstede. 

 
 
 
 
Gunhild 

Uteområdet Befaring på Solvang. Hva kan vi gjøre for 
å løfte dette området som en del av 
skolens uteområde? 

 
Utgår. 
Overføres til neste møte med rektor tilstede. 
 
-Uteområde: 
Innspill fra Tonje E. Kristiansen: 

 
http://www.skoleanlegg.utdanningsdirektorat
et.no/artikkel/192/Ny-tilskuddsordning-for-
nyskapende-aktivitetsarenaer,  
samt: 
http://www.skoleanlegg.utdanningsdirektorat
et.no/uploads/Konferanser_pdf/Konferanse2
018/Foredragene/Sesjon3/Rita%20Galteland
_%20NASJONAL%20KONFERANSE_2018.
pdf 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Gunhild/ FAU 

Fast punkt 

Innspill fra 
klassekontakter 

- Gjennomføring av spisepause 
(videre oppfølgning av arbeidet, 
se referat fra forrige møte) 

 
- Bekransning på 17. mai (videre 

oppfølgning av arbeidet, se 
referat fra forrige møte) 

-  
-  
-  
- Langtidssykemelding 
-  
-  
-  
-  
-  
-  
-  
-  
-  

 
- Gjennomføring av spisepause: 
Overføres til neste møte med rektor tilstede. 
 
- Bekransning på 17. mai: 
Vibeke er på saken. 
Enighet om at hvis det finnes en mer naturlig 
«gruppe» som kan ta dette, så er de 
velkomne til det. 
 
-Langtidssykemelding: 
Hva er praksis rundt dette? Krav i forhold til 
lærernorm 
Blir det rullert, satt inn miljøarbeider? 
Blir det pedagogiske ivaretatt? 
Det bør strebes etter en så fast person som 
mulig, slik at det blir en kontinuitet i forhold til 
barn, læring. 
Gjelder 4.trinn, 6.trinn. 
 

 
Gunhild 
 
 
 
 
FAU 
 
 
 
 
 
Gunhild 
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- Skoleavslutning 7. trinn 
-  
-  
- Praksis i forhold til begravelse 
-  
-  
-  
-  
-  
- Vakthold ute i friminutt 
-  
-  
-  
- Trafikksituasjoner 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
-Skoleavslutning 7.trinn:  
Søknad om støtte 
Det er praksis å innvilge kr 100,- pr elev.  
 
-Praksis i forhold til begravelse: 
Litt raskt å stenge skole? 
Det foreligger en del reaksjoner på måten 
dette ble gjort. 
Var skolesjef informert om dette? 
 
-«Vakthold» ute i friminutt: 
«Vaktene» står i «gjenger» 
Bør sirkulere for å få med seg det som skjer. 
 
-Trafikksituasjoner: 
Det er utfordringer for de minste å krysse 
veien, særlig på morgenen 
Bør det være «vakter» ved 
fotgjengerovergangene? 6/7 klasse? 
Er det mulig å organisere dette på en 
ordentlig måte? 
Bør kanskje ty til å invitere UP på en visitt på 
morgenen. 
FAU legger ut en oppfordring på FB og ber 
klassekontaktene dele i klasse. 
 

 
FAU 
 
 
 
Gunhild 
 
 
 
 
Gunhild 
 
 
 
 
Gunhild/ FAU 
 
Gunhild/ skolen har 
kanskje tanker om 
hva en bør/ kan 
satse på? 
 
 
Møyfrid. 

Oppstartsmøte 
for FAUene 

 

Tilbakemeldinger fra FAU på Landvik, se 
evalueringsskjema 

Mange fra Landvik forhindret fra å stille. 
Er noe vi absolutt bør stille på. 
Nyttig, bra innhold og viktig i forhold til å få 
opp engasjement rundt skolehverdagen til 
barna våre. 
 

 
FAU 

Trafikksikkerhet NAF avdeling Aust-Agder ber om innspill 
til for å kartlegge trafikkfarlige skoleveier. 
Frist 10. desember, se side 2 av 
agendaen  

Det er vel pr definisjon godkjente veier rundt 
skolen. 
 
Men…: 
 
Det ble enighet om at hvert enkelt medlem 
melder inn områder de mener er farlige til 
Kenneth innen 7/12-18. 
Så sendes det en felles mail fra FAU Landvik 
til NAF. 
 
Mailadresse: 

kenneth.olsen@nkom.no 
 
 
 

 
 
 
 
 
FAU/ Kenneth 

Fast punkt 

Saker til og fra SU 
Innspill fra SU til rådmannens 
budsjettforslag (kort gjennomgang) 

Møyfrid hadde en kort orientering. 
Innspill fra SU som eget vedlegg. 

 

Fast punkt 

Eventuelt 
  

 
 
 

 

Neste møte Hvilke temaer ønsker dere at vi skal opp 
på neste møte? 

- Nettvett (hva kan FAU få til der, 
ref SMS fra skolen i høst om 
Snapshat og nakenbilder) 
 

  
 
 
FAU 

 

 

 

 

 

mailto:kenneth.olsen@nkom.no


 

Til FAU leder/FAU utvalg  

 

Emnefelt: Trafikkfarlig skolevei 
 

Frem mot kommunestyre-, og fylkestingsvalget i 2019 ønsker NAF avdeling Aust-
Agder å sette fokus på farlige skoleveier. I den forbindelse trenger vi deres hjelp 
til å kartlegge disse veiene. Dersom dere har innspill eller erfaring med farlige 
skoleveier i deres skolekrets, hadde NAF satt pris på tilbakemelding fra dere om 
hvilke veier det gjelder. Kom gjerne med en kort begrunnelse for hvorfor akkurat 
den veien er farlig.  
 

Svar kan sendes til e-postadresse; Aust-Agder@naf.no innen 10. desember  
 

Med vennlig hilsen 
Politisk komite, Naf avd. Aust Agder 

v/Eldar Aas 
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